
 
Verslag van het vicevoorzittersoverleg recreatieschappen gehouden op vrijdag 15 februari 2019 in het  
Provinciehuis te Haarlem. 
 
Aanwezig: de heer Tekin, mevrouw S. Groenewoud, de heer Wedemeijer, de heer Louwman, 
mevrouw Meines, de heer Schoorl, de heer Van der Starre, de heer Gilliam, de heer Rolleman en 
mevrouw Kok (verslag) 
 
1. OPENING EN VASTSTELLING AGENDA 

De voorzitter opent de vergadering en heeft aanwezigen van harte welkom. 
De heer Van der Starre vervangt de heer Nieuwenhuizen. De heer Wedemeijer vervangt mevrouw 
Langenacker en de heer Schoorl vervangt mevrouw Verkleij. 
 
De heer Gilliam meldt dat in december 2018 de manager Financiën van RNH zich ziek gemeld heeft 
en naar verwachting niet terugkomt, inmiddels is een interimmanager Financiën aangesteld.  
 
De voorzitter benadrukt dat het (vice)voorzittersoverleg een informeel overleg is. In het vorige 
overleg en de schapsbesturen is afgesproken om in ieder geval het verbeterplan RNH en 
omgevingsmanagement, voor dit overleg te agenderen. 

 
2. CONCEPTVERSLAG 17 OKTOBER 2018 

N.a.v. punt 5: Landschapsvisie gemeente Amsterdam de AFSPRAKEN aanpassen in het verslag 
door 1/ tm 4 te schrappen en alleen af te spreken dat met elkaar een inhoudelijke discussie gevoerd 
moet worden over de plannen/visies voor de recreatiegebieden.  
 
N.a.v. punt 6: Verkenning naar uitvoering beheertaken voor recreatieschappen 
De heer Tekin geeft een toelichting op de brief naar Provinciale Staten over het onderzoek naar de 
beheertaken wat uitgevoerd wordt door Common Eye. Er wordt gesproken over de timing van het 
onderzoek en de wens om niet te besluiten over de vorm zonder zicht op de inhoud”. 
 

3. VISIE- EN UITVOERINGSPROGRAMMA 
De planning visietrajecten recreatieschappen wordt ter kennisname geagendeerd voor de AB-
vergaderingen van alle schappen. De heer Rolleman voegt hieraan toe dat de visies eind 2019 in 
hoofdlijnen gereed zijn. De planning wordt ook afgestemd met de uitkomsten van de MRA-
gebiedsateliers en met de verkenning naar financieringsmogelijkheden voor investeringen in het 
landschap door de heer Cohen. Er zal nauw samen gewerkt worden met de ambtelijke 
vertegenwoordigers van de gemeenten en provincie. 
 
NNN 
De voorzitter meldt dat de gewijzigde PRV op 1 februari 2019 in werking is getreden. In het 
(vice)voorzittersoverleg in september 2019 wil hij graag bespreken hoe het proces voor nadere 
duiding van de wezenlijke kenmerken en waarden loopt. De afdeling Ruimtelijke Ordening van de 
gemeenten worden betrokken in dit proces.  

 
4.  MEERJAREN BEHEER 

Voortgang erfpachtcontracten met SBB (mondeling de heer Louwman)  
De heer Louwman licht toe dat er inmiddels gesprekken zijn gevoerd met SBB en RNH. De 
uitkomsten van deze gesprekken worden momenteel door de jurist van de provincie onderzocht. 
Op basis hiervan zullen opnieuw gesprekken met SBB en RNH plaatsvinden. De heer Rolleman 
voegt hieraan toe dat RNH een nieuwe notaris heeft die met een melding werkt en dat dit 
mogelijkheden biedt voor de erfpachtcontracten. SBB is hiervan op de hoogte. 

 
5, ORGANISATIE  

a) Terugkoppeling voortgang rapport Common Eye (mondeling de heer Tekin) 
De voorzitter meldt dat de voorzitters van de schappen inmiddels nader geïnformeerd zijn over 
het rapport van Common Eye. Het rapport wordt eind van de middag (15/2) openbaar gemaakt. 
Het conceptrapport is op 14 februari jl. met de RvC en de directie van RNH en de 
aandeelhouder, de heer Bond, besproken.  



De voorzitter stelt voor om tijdens dit overleg niet inhoudelijk op het rapport in te gaan. 
Belangrijke voorwaarde is om dit proces open met elkaar in te gaan.  

 
b) Bestuurlijk portefeuillehouderschap (advies) 

Mevrouw Groenewoud is van mening dat de rol van de projectleider en van bestuurlijke- en 
ambtelijke opdrachtgevers nader uitgewerkt moet worden. Zij is van mening dat een bestuur in 
overleg met elkaar een portefeuillehouder kan aanwijzen. 
Mevrouw Groenewoud en de heer Rood, programmamanager RNH, bezoeken alle AB leden 
van Recreatieschap Twiske-Waterland om te inventariseren wat hun uitdagingen zijn voor het 
recreatieschap en hoe de gemeenteraden hierbij betrokken kunnen worden. Zij denkt dat dat 
ook voor de andere recreatieschappen zou kunnen werken.  Het voorstel wordt aangepast en 
geagendeerd voor de AB-vergaderingen. 

 
c) Omgevingsmanagement, onderbouwing extra inzet (advies) 

De voorzitter stelt voor om dit voorstel nog nader te bespreken tussen de directie van RNH en 
de provincie NH  i.v.m. het rapport van Common Eye. Het voorstel wordt niet geagendeerd voor 
de AB vergaderingen van de recreatieschappen.  
 

e)  Pilot extern voorzitterschap recreatieschappen Spaarnwoude en RAUM 
Na de PS verkiezingen van 20 maart a.s. zal dit opnieuw besproken worden met de provincie 
NH.  

 
d) Besluitvormingsproces recreatieschappen (advies) 

Deze notitie komt voort uit de aanbevelingen van Berenschot voor het besluitvormingsproces 
van de recreatieschappen. RNH heeft een voorstel om te komen tot zoveel mogelijk 
eenduidigheid qua besluitvormingsstructuur binnen alle schappen. De notitie vraagt aan de 
schapsbesturen om in te stemmen om de aanbevelingen verder uit te werken. Mevrouw 
Groenewoud is van mening dat elk AB dit zelf moet kunnen bepalen. Zij is van mening dat in 
TW het DB alleen de agenda bepaalt voor het AB en dat inhoudelijke discussies binnen het 
AB gevoerd moeten worden. Het voorstel wordt geagendeerd voor de AB- vergaderingen van 
alle schappen. 
 

e) Voortgangsrapportage verbeterplan RNH en effectmonitor verbeterplan (advies) 
De voortgangsrapportage wordt ter kennisname geagendeerd voor de AB-vergaderingen van 
alle schappen. 

 
6. MEDEDELINGEN 

Brief van de commissaris van de Koning over integriteit (advies).  
De brief over versterking van de kwaliteit en integriteit van het lokale openbare bestuur in Noord-
Holland is gestuurd naar alle gemeenschappelijke regelingen. De voorzitter stelt voor om in 
samenwerking met de ambtelijke ondersteuning van de commissaris van de Koning de protocollen 
te bespreken voor zowel de schappen als voor RNH. De heer Louwman zorgt voor de 
contactpersonen binnen de provincie. Het voorstel wordt geagendeerd voor de AB- vergaderingen 
van alle schappen. 

 
7. AGENDA VOORSTEL (VICE)VOORZITTERSOVERLEG 15 MEI 
 - Evenementenbeleid MRA 
 - Schuurpunten en kansen n.a.v. Metropolitaan Landschap (incl. verkenning  
   Financieringsmogelijkheden) 
 - Opvolging rapport Common Eye 
 - Verordening financieel beheer recreatieschappen 

 
AGENDA VOORSTEL (VICE)VOORZITTERSOVERLEG IN SEPTEMBER 
- Evaluatie voortgang PRV. 

 
8. RONDVRAAG  

De heer Van der Starre stelt voor om bij de adviezen van het voorzittersoverleg een datum te 
vermelden. 

 
9. SLUITING 

De voorzitter bedankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit om 16:00 uur het overleg.  


